
 

УКРАЇНА 

МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА  
СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВОСЬМОГО СКЛИКАННЯ 

ШОСТА СЕСІЯ  
 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання  6 сесії селищної ради 

 

 

смт Софіївка                                                               25 березня 2021 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 19 депутатів 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  6 сесії селищної ради відкрив та вів селищний голова 

Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 6 сесії присутні: заступник селищного голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради Масько А.О., начальник відділу 

комунальної власності та правового забезпечення виконкому селищної ради  
Акастьолова Л.П., начальник фінансового відділу селищної ради Приходько 
Л.О., начальник відділу розвитку соціальної сфери Качан І.М., головний 
спеціаліст відділу контролю за додержанням  законодавства про працю, 
оподаткування та регулювання  земельних відносин Ільїна Р.І., старости: 
Головченко М.М., Дюжник А.П., Ліпіна Л.В., директор КП «Софіївська 
друкарня» Гречковський Г.М., директор КП «Лідер» Степура Л.Ю. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 6 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  
(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -18   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 



Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  6 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 6 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду яких виникла після підписання розпорядження про 
скликання 6 сесії селищної ради, а саме: 

- Про укладення договору оренди землі; 
- Про укладення договору про відшкодування втрат від недоотримання 

коштів Софіївською селищною радою за фактичне користування 
землею; 

- Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для сінокосіння та пасовища. 

(Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних 
питань до проєкту порядку денного пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -19   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- 0. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. звертається до депутатів з пропозицією 
розглянути на шостій сесії питання згідно  такого проєкту порядку денного. 
(зачитує проєкт порядку денного) 

Отже, на розгляд 6 сесії вносяться такі питання: 

 

1. Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020 
№114-3/VIII «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік». 
Доповідає: начальник фінансового відділу селищної ради Приходько Л.О. 

2. Про ліквідацію Комунального підприємства «Лідер». 
3. Про  оренду майна комунальної власності Софіївської 

селищної ради. 
4. Про надання згоди на організацію співробітництва 

територіальних громад. 
5. Про списання майна комунальної власності Софіївської 

селищної ради. 
6. Про внесення змін до передавальних актів Новоюлівської 

сільської ради та Кам’янської сільської ради 

Доповідає: начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення виконавчого комітету селищної ради Акастьолова Л.П. 



7. Про затвердження Програми забезпечення рівних прав та 
можливостей жінок і чоловіків Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021-2023 роки. 
Доповідає: начальник відділу розвитку соціальної сфери виконкому селищної 
ради Качан І.М. 

8. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

9. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

10. Про затвердження  проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель 
та споруд для подальшої передачі у власність. 

11. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність для 
ведення товарного сільськогосподарського виробництва. 

12. Про передачу земельних ділянок сільськогосподарського 
призначення з державної власності в комунальну власність. 

13. Про внесення змін в рішення сесії. 
14. Про надання дозволу на складання технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 

15. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

16. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

17. Про зміну ставки орендної плати. 
18. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки фермерському господарству «Козін» з 
подальшою передачею в оренду для ведення фермерського господарства. 

19. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. 

20. Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо поділу (об’єднання) меж земельних ділянок та подальшої 
передачі в оренду. 

21. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 

22. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки 
земельної ділянки з метою викупу у власність. 

23. Про укладення договору оренди землі. 



24. Про укладення договору про відшкодування втрат від недоотримання 
коштів Софіївською селищною радою за фактичне користування 
землею. 

25. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для сінокосіння та пасовища. 

Доповідає: головний спеціаліст відділу контролю за додержанням  
законодавства про працю, оподаткування та регулювання  земельних відносин 
Ільїна Р.І. 

26.  Звіт директора комунального підприємства «Софіївська 
друкарня». 

27.  Різне. 
 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» -19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає 

Затверджується регламент роботи сесії.  Результат голосування: 
 «за» -19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає. 
1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020 
№114-3/VIII «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік». 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О.- начальник фінансового відділу селищної 
ради, яка ознайомила депутатів із змінами, які необхідно внести до рішення 
селищної ради від 16.12.2020 №114-3/VIII «Про місцевий бюджет 
Софіївської селищної територіальної громади на 2021 рік». Дала відповіді 
на запитання депутатів. 
Бугайчук Р.Я.-   член постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 403-6/VIIІ додається. 

 



2.СЛУХАЛИ: Про ліквідацію Комунального підприємства «Лідер». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної 
власності та правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради, 
яка повідомила про те, що керуючись Конституцією України, Цивільним 
та Господарським кодексами України, законами України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», «Про державну реєстрацію юридичних осіб, 
фізичних осіб- підприємців та громадських формувань» селищна рада 
вирішила припинити юридичну особу Комунальне підприємство «ЛІДЕР» 
Софіївської селищної ради шляхом ліквідації. Ознайомила з проєктом 
рішення. 
Бондаренко А.М.- голова постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради. Заслухати на пленарному засіданні сесії керівника КП «Лідер» Степуру 
Л.Ю. та старосту Новоюлівського старостинського округу Ліпіну Л.В. 
Степура Л.Ю. прозвітувала про роботу Комунального підприємства «Лідер», 
дала оцінку фінансового стану підприємства та відповіді на запитання 
депутатів. 
Ліпіна Л.В. проінформувала депутатів про збори громадян, які відбулися в 
Новоюлівському старостинському округу. Повідомила про думку жителів 
громади щодо незадовільної роботи підприємства. Про перебої з подачею води 
до домоволодінь громадян. 
В обговоренні питанні взяли участь депутати Ященко Т.В., Майстат Н.П., 
Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Степанюк В.І., Бугай М.П.. Поділився досвідом 
роботи на посаді директора КП «Показове» староста Головченко М.М. 
Від депутатів надійшла пропозиція перенести розгляд питання на наступну 
сесію. Тимчасовій комісії спільно з постійною комісією з питань комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту детально вивчити питання, організувати та провести зустріч з 
населенням громади сіл Новоюлівка, Авдотівка, Петрівка, Степове та 
Трудолюбівка. 
1 пропозиція:- припинення юридичної особи КП «Лідер» 

Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В.,   Заскока О.Л., Зубко В.В.,  Назаренко 
В.А.,    Поденежна Л.Ю.,   Степанюк В.І.,    Ященко Т.В. 
 проти-0, «утрималися»-Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Кравченко В.І., Левченко 
С.С., Майстат Н.П., Плескач Л.Г., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М., Федорченко К.С.,   Шкаран Є.В., 
«не голосували» - Назаренко Л.І.. 
Рішення не прийнято. 



2 пропозиція: після детального вивчення ситуації, яка склалася з КП «Лідер» 
розглянути питання на наступній сесії. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,   Назаренко В.А.,  
Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  Федорченко 
К.С., Шкаран Є.В.,  проти-0, «утрималися»- Ященко Т.В., «не голосували» - Назаренко Л.І.. 
УХВАЛИЛИ: Перенести розгляд питання на наступну сесію. 
 

3.СЛУХАЛИ: Про  оренду майна комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради, яка 
повідомила про те, що враховуючи Акт приймання-передачі Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський районний центр первинної 
медико-санітарної допомоги» від 01.10.2020, договір оренди нерухомого 
майна від 22.06.2015 № 544, договір оренди нерухомого майна від 22.06.2015 
№ 545,  звернення відділу освіти виконавчого комітету Софіївської селищної 
ради від 22.02.2021 № 112, Комунального підприємства «Софіївське» від 
03.03.2021 № 36, заяву Криворізького місцевого центру з надання вторинної 
правової допомоги від 16.02.2021, заяву фізичної особи-підприємця Агапової 
Світлани від 24.02.2021,  рекомендації постійної комісії з питань комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту, селищна рада вирішила оголосити про намір передати в оренду 

майна, яке належить Софіївській селищній раді. Ознайомила з переліком 
майна та проєктом рішення. 
Бондаренко А.М.- голова постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 404-6/VIIІ додається. 

4.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на організацію співробітництва 
територіальних громад. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
статтями 25, 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні»,  



статтею 5 Закону України «Про співробітництво територіальних громад», 
враховуючи пропозицію Софіївського селищного  голови щодо ініціювання 
співробітництва між Софіївською селищною територіальною громадою через 
Софіївську селищну раду, в особі селищного голови Сегедія Петра Юрійовича, 
Девладівською сільською територіальною громадою через Девладівську 
сільську раду, в особі сільського голови Неліпи Олени Вікторівни та 
Вакулівською сільською територіальною громадою через Вакулівську 
сільську раду Софіївського району Дніпропетровської області, в особі 
сільського голови Шевцова Артура Анатолійовича у сфері діяльності архівних 
закладів (формування та зберігання архівних справ) у формі спільного 
фінансування Комунального закладу «Софіївський трудовий архів» 
Софіївської селищної ради Софіївського району Дніпропетровської області на 
підставі попереднього висновку виконавчого комітету Софіївської селищної 
ради стосовно відповідності інтересам та потребам територіальної громади 
пропозиції, затвердженого рішенням виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради від   19 березня 2021 року № 26 надати згоду на організацію 
співробітництва Софіївській селищній територіальній громаді через 
Софіївську селищну раду в особі селищного голови Сегедія Петра Юрійовича 
та Девладівською сільською територіальною громадою та Вакулівською 
сільською територіальною громадою. Ознайомила з проєктом рішення. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 405-6/VIIІ додається. 

5.СЛУХАЛИ: Про списання майна комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, ст.ст. 26, 60 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», враховуючи Положення про порядок списання 
об’єктів комунальної власності Софіївської селищної об’єднаної 
територіальної громади, затвердженого рішенням Софіївської селищної ради 
від 28.08.2019 № 2552-49/VII, Порядок державної реєстрації (перереєстрації), 
зняття з обліку автомобілів, автобусів, а також самохідних машин, 



сконструйованих на шасі автомобілів, мотоциклів усіх типів, марок і моделей, 
причепів, напівпричепів, мотоколясок, інших прирівняних до них 
транспортних засобів та мопедів, затвердженого постановою Кабінету 
Міністрів України від 07.09.1998 № 1388, враховуючи лист Комунального 
підприємства «Софіївське» від 04.03.2021 № 43 та додатковий пакет 
документів, селищна рада вирішила затвердити Акти на списання 
автотранспортних засобів –  автомобіля АЗЛК М-2141 (рік випуску 1993, 
реєстраційний номер АЕ 7961ОР, первісна вартість 12 915,97 грн., 100% 

зносу) та автомобіля ГАЗ-53-19-01, сміттєвоз КО-413 (рік випуску 1990, 
реєстраційний номер 49-14 ДНТ, первісна вартість 4493,24 грн., 100 %  зносу) 
від 24 лютого 2021 року. Ознайомила з проєктом рішення. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 406-6/VIIІ додається. 

6.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до передавальних актів Новоюлівської 
сільської ради та Кам’янської сільської ради. 

ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 

Бюджетним кодексом України, законами України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», «Про бухгалтерський облік та фінансову звітність 

в Україні», «Про державний бюджет України на 2021 рік», враховуючи 

передавальний акт Кам’янської сільської ради, затверджений рішенням 

Софіївської селищної ради від 27.01.2021 №169-4/VІІ, передавальний акт 

Новоюлівської сільської ради, затверджений рішенням Софіївської селищної 

ради від 27.01.2021 №170-4/VІІ, з метою впорядкування бухгалтерського 

обліку майна, селищна рада вирішила внести зміни до передавального акту 

Кам’янської сільської ради, затвердженого рішенням Софіївської селищної 

ради. Ознайомила з переліком змін та проєктом рішення. 



Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 407-6/VIIІ додається. 
 

7.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення рівних прав та 
можливостей жінок і чоловіків Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021-2023 роки. 
ВИСТУПИЛИ: Сегедій П.Ю., який ознайомив депутатів з проєктом 
рішення та основними завданнями Програми забезпечення рівних прав та 
можливостей жінок і чоловіків Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021-2023 роки. 
Заскока О.Л.- голова постійної комісії з гуманітарних питань, який повідомив 
про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії і 
комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 408-6/VIIІ додається. 

8.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у 
власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин, яка повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви 
від гр. Горбенка О.Г., Дякової Л,С., Загайнова Д.В., Івченка І.А., Кісіля І.І., 



Курбацької В.А., Кшенської Н.П., Семеряги В.І., Смірнової О.О., 
Чередніченка Р.С., Янцева С.Ю. з проханням затвердити їм технічну 
документації із землеустрою щодо встановлення  меж земельної ділянки в 
натурі та передачу її у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І.- голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 409-6/VIIІ, 410-6/VIIІ, 411-6/VIIІ,    
412-6/VIIІ,    413-6/VIIІ,    414-6/VIIІ,    415-6/VIIІ,    416-6/VIIІ,    417-6/VIIІ,    
418-6/VIIІ,    419-6/VIIІ     додаються. 
9.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бузаш Ю,І., Демченко Н.В., Єнова О.О., Ігоніна Р.В., 
Копцюх О.А., Кота Б.А., Кравчук Л.О., Кражан О.В., Курбацької В.А., 
Лисички О.І., Неруша В.М., Неруш М.В., Осадчої О.С., Остапенка С.С., 
Рябчука В.Ф., Скорохода Т.Г., Тутомірова О.Б., Шевченка С.О. з  проханням 
про затвердження проєктів землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
для ведення особистого селянського господарства для подальшої передачі у 
власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 420-6/VIIІ, 421-6/VIIІ, 422-6/VIIІ,    
423-6/VIIІ,    424-6/VIIІ,    425-6/VIIІ,    426-6/VIIІ,    427-6/VIIІ,    428-6/VIIІ,    
429-6/VIIІ,    430-6/VIIІ,    431-6/VIIІ,    432-6/VIIІ,    433-6/VIIІ,    434-6/VIIІ,    
435-6/VIIІ,    436-6/VIIІ,    437-6/VIIІ  додаються. 
 

10.СЛУХАЛИ: Про затвердження  проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель 
та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Замфір Л.О., Колтока В.М., Кухлевського С.С., Чувпила 
О.І. з проханням затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель 
та споруд для подальшої передачі у власність. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 438-6/VIIІ,    439-6/VIIІ,    440-6/VIIІ,    
441-6/VIIІ  додаються. 
 

11.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність 
для ведення товарного сільськогосподарського виробництва. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гулака І.М., Пойди М.В. з проханням затвердити їм 
технічну документацію із  землеустрою щодо встановлення меж земельної 
ділянки в натурі та передачу її у власність для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 



Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 442-6/VIIІ,    443-6/VIIІ  додаються. 
 

12.СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок сільськогосподарського 
призначення з державної власності в комунальну власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно до наказу 
Головного Управління Держгеокадастру у Дніпропетровській області від 
19.02.2021 №84-ОТГ та Акту приймання- передачі земельних ділянок 
сільськогосподарського призначення із державної власності у комунальну 
власність, керуючись нормами Закону України «Про місцеве самоврядування 
в Україні», Земельним кодексом України, Законом України «Про землеустрій» 
селищна рада повинна прийняти у комунальну власність земельні ділянки 
сільськогосподарського призначення державної власності загальною площею 
137,3120га, які знаходяться на території Софіївської селищної територіальної 
громади. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 444-6/VIIІ додається. 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення сесії. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що необхідно внести зміни 
до рішення селищної ради №130-3/ VIIІ від 16 грудня 2020 року «Про 
прийняття земельних ділянок державної власності в комунальну власність 
Софіївської селищної ради», виклавши п.1 в новій редакції. Ознайомила зі 
зміною та проєктом рішення.  



Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 445-6/VIIІ додається. 
 

Депутати Левченко С.С. та Федорченко К.С. заявили про конфлікт інтересів 
при розгляді питання «Про надання дозволу на складання технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в 
натурі (на місцевості) та подальшої передачі у власність» порядку денного 
пленарного засідання 6 сесії селищної ради. 
14.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Буряка О.І., Зборівської Т.І., Івченко Н.В., Левченко 
Л.І., Лозянової Т.Д., Мись Я.М., Проценка О.С., Ярошенко Т.М. з проханням 

надати дозвіл на складання технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та подальшої 
передачі у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 446-6/VIIІ, 447-6/VIIІ, 448-6/VIIІ,    
449-6/VIIІ,    450-6/VIIІ,    451-6/VIIІ,    452-6/VIIІ,    453-6/VIIІ  додаються. 
 



Депутати Левченко С.С. та Федорченко К.С. заявили про конфлікт інтересів 
при розгляді питання «Про надання дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства для подальшої передачі у власність» порядку 
денного пленарного засідання 6 сесії селищної ради. 
15.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бершадської М.Л., Буряка О.І., Вітомскова В.М., 
Вітомскової Л.А., Вітомскової Л.А., Гаплика А.І., Давиденка А.В., Давиденко 
Н.А., Довженка В.М., Довженко О.С., Казнодій А.В., Касьяна М.Г., Кікала 
В.В., Корж А.І., Кухлевській О.І., Левченка Д.В., Левченко Л.І., Малої Л.М., 
Миговича Р.В., Мись Я.М., Міщенка С.С., Нестеренка Л.В., Орєхова А.В., 
Оскаленко І.М., Прокопенка Ю.В., Ткаченка В.В., Чеботарьова В.Ю., Чорної 
Ю.В., Шпак В.М., Ярошенко Т.М. з проханням надати їм дозвіл на 
розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
ведення особистого селянського господарства для подальшої передачі у 
власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 454-6/VIIІ, 455-6/VIIІ, 456-6/VIIІ,    
457-6/VIIІ,    458-6/VIIІ,    459-6/VIIІ,    460-6/VIIІ,    461-6/VIIІ,  462-6/VIIІ,    
463-6/VIIІ,  464-6/VIIІ,    465-6/VIIІ,  466-6/VIIІ,    467-6/VIIІ,  468-6/VIIІ,    469-

6/VIIІ, 470-6/VIIІ,    471-6/VIIІ,  472-6/VIIІ,    473-6/VIIІ,  474-6/VIIІ,    475-

6/VIIІ,  476-6/VIIІ,    477-6/VIIІ,  478-6/VIIІ,    479-6/VIIІ,  480-6/VIIІ,    481-

6/VIIІ,  482-6/VIIІ,    483-6/VIIІ  додаються. 
 

16.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Вітомскова В.М., Вітомскової Л.А., Левченка Д.В., 



Малої Л.М., Ткаченка В.Г., Ткаченка Д.Г. з проханням надати їм дозвіл на 
розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд для 
подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  484-6/VIIІ,    485-6/VIIІ,  486-6/VIIІ,    
487-6/VIIІ,  488-6/VIIІ,  489-6/VIIІ   додаються. 
 

17.СЛУХАЛИ: Про зміну ставки орендної плати. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшов лист від голови правління  АТ «АКЦІОНЕРНИЙ КОМЕРЦІЙНИЙ 
БАК «КОНКОРД» Задої Ю.А. з проханням про зміну ставки орендної плати. 
Ознайомила з проєктом рішення.  

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 490-6/VIIІ додається. 

18.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки фермерському господарству «Козін» з 
подальшою передачею в оренду для ведення фермерського господарства. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Козіної Р.Д.- голови СФГ «Козін» з проханням надати 
їй дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 



ділянки фермерському господарству «Козін» з подальшою передачею в 
оренду для ведення фермерського господарства. Ознайомила з проєктом 
рішення.  

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 

Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 491-6/VIIІ додається. 
 

19.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Абрамчук С.І., Лук’янової Т.І., Биби О.А.- голови СФГ 
«Астрон» з проханням надати їм дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  492-6/VIIІ,    493-6/VIIІ   додаються. 
 

20.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо поділу (об’єднання) меж земельних ділянок та подальшої 
передачі в оренду. 



ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Мандзюка М.Т.- керівника ТОВ «Аква Фарт» з 
проханням надати йому дозвіл на складання технічної документації із 
землеустрою щодо поділу (об’єднання) меж земельних ділянок та подальшої 
передачі в оренду. Ознайомила з проєктом рішення.  

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 494-6/VIIІ додається. 
 

21.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Ткаченка Г.А., Ус Я.В. та Горпинич К.В. з проханням 
надати їм дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для подальшої оренди. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  495-6/VIIІ,    496-6/VIIІ   додаються. 
 

22.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на проведення експертної грошової 
оцінки земельної ділянки з метою викупу у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Левченка А.І.- голови ФГ «Калаус-Агро» з проханням 



надати дозвіл на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки з 
метою викупу у власність. . Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  497-6/VIIІ,    498-6/VIIІ  ,    499-

6/VIIІ    додаються. 
 

23.СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди землі. 
ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Левченка А.І.- голови ФГ «Калаус – Агро» з проханням 
укласти договір оренди землі. Ознайомила з проєктом рішення.  

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 500-6/VIIІ додається. 
 

24.СЛУХАЛИ: Про укладення договору про відшкодування втрат від 
недоотримання коштів Софіївською селищною радою за фактичне 
користування землею. 
ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Левченка А.І.- голови ФГ «Калаус-Агро», Биби О.А.- 
голови СФГ «Астрон»  з проханням укласти з ними договори про 
відшкодування втрат від недоотримання коштів Софіївською селищною 
радою за фактичне користування землею. Ознайомила з проєктами рішень. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  501-6/VIIІ,    502-6/VIIІ ,    503-

6/VIIІ,   504-6/VIIІ додаються. 

25.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для сінокосіння та пасовища. 
ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Кондратюка С.М.- голови ФГ «ЖИТОДАР» з 
проханням надати йому дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для сінокосіння та пасовища. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  505-6/VIIІ,    506-6/VIIІ ,    507-6/VIIІ 
додаються. 

26.СЛУХАЛИ: Звіт директора Комунального підприємства «Софіївська 
друкарня». 
ВИСТУПИВ: Гречковський В.Я.- директор Комунального підприємства 
«Софіївська друкарня», який прозвітував про роботу підприємства за 2020 рік. 

Сегедій П.Ю. зачитав проєкт рішення. Голова пленарного засідання вніс 
пропозицію схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного 
питання в запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на 
голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І.,  
Федорченко К.С., Шкаран Є.В.,   Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 508-6/VIIІ додається. 

Різне. 



СЛУХАЛИ:  

- Керівника Криворізької східної окружної прокуратури Шелеста 
Романа Миколайовича, який проінформував депутатів про результати 
роботи Софіївського відділення прокуратури протягом 2020 року. Роман 
Миколайович дав відповіді на запитання, які виникли в депутатів під час 
його виступу. Селищний голова Сегедій П.Ю. запевнив Шелеста Р.М. про 
те, що депутатський корпус Софіївської селищної ради налаштований на 
тісну співпрацю і з розумінням ставиться до проблем громади та 
правоохоронних органів. 

- Сегедій П.Ю. повідомив депутатів про результати зустрічі з деякими 
керівниками департаментів та радниками голови Дніпропетровської 
обласної адміністрації. 

- На ремонт автошляху «Зеленодольськ – П’ятихатки» виділено кошти 
з обласного бюджету. Також виділено з обласного бюджету і кошти на 
ремонт стадіону «Колос» та адмінбудівлі ДЮСШ. 

- Селищний голова звернувся до депутатів з проханням провести серед 
жителів виборчого округу агітацію про необхідність дотримання 
масочного режиму та правил особистої гігієни. Софіївський РЦПМСД 
щодня інформує керівництво ради про збільшення кількості хворих на 
COVID-19. 

- Секретар селищної ради Назаренко Л.І. нагадала депутатам про те, 
що 31 березня ц.р. останній термін подачі декларацій. Порадила депутатам, 
які ще не подали декларації, якнайшвидше їх подати.  

- Депутат Бондаренко А.М. поцікавився: де зникла насосна станція, 
яка була розташована в с. Широке? Йому дав відповідь селищний голова. 

- Депутат Бугай М.П. поцікавився: як буде розподілено «депутатську 
субвенцію», яку виділено з обласного бюджету на виконання повноважень 
3 депутатів обласної ради? Йому дав відповідь селищний голова. 

 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 6 сесії селищної ради 
розглянуто. 6 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн України). 

Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 
ради, які взяли участь у пленарному засіданні 6 сесії селищної ради. 

 

 

 

 

 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 6 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 



 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

6 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО                     


